






JABATAN KERJA RAYA JOHOR KENYATAAN TENDER

ST MOHD JALIL BIN ESMAN, PQS
 Juruukur Bahan Penguasa
 Jabatan Kerja Raya Johor
 5/9/2024

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempoh Bayaran Dokumen Tender	Harga Jualan Dokumen	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
BAHAGIAN KONTRAK & UKUR BAHAN, JKR JOHOR.	TAWARAN BIL : JKR / PERS / J / KT / 14 / 2024 (T) MENAIKTARAF BANGUNAN DAN KEMUDAHAN DI INSTITUT KEMAHIRAN BELIA NEGARA (IKBN) BANDAR PENAWAR	BUMIPUTERA *T1	CIDB GRED G5 KATEGORI B,CE PENGKHUSUSAN B04 & CE21 <u>KEBENARAN KHAS</u> <u>TIDAK DIBENARKAN</u>	17hb September 2024 HINGGA 22hb September 2024 (5.00 petang) 6 HARI SAHAJA	RM100.00 Bayaran menerusi  Online sahaja	Secara Dalam Talian melalui Sistem JET sebelum atau pada 16hb Oktober 2024 (RABU) sebelum jam 12.00 Tengahari
<p>Sesi Lawatan dan Taklimat Tapak <u>DIWAJIBKAN</u> pada 10.09.2024 (Selasa) Jam 10.30 pagi. Berkumpul di Pejabat Jurutera Daerah, Jabatan Kerja Raya (D) Kota Tinggi, Jalan Abd. Aziz, 81900 Kota Tinggi, Johor. Hanya PENAMA yang tercatat di dalam siji PPK dan SPKK yang dibenarkan menghadiri lawatan dan taklimat tapak berkenaan.</p> <p>Bermula 1 Ogos 2023 segala urusan tawaran, pembelian dan lain-lain proses tender adalah menggunakan Sistem JKR E-Tender (JET)  yang boleh dicapai melalui alamat https://tender.jkr.gov.my/kenyataan/tender</p> <p>Pihak Kontraktor/petender perlu mendaftar akaun dalam Sistem JKR E-Tender (JET) </p>						

- * Jenis Pendaftaran
- T1 - Syarikat yang 100% milik tempatan.
 - A1 - Syarikat yang 100% milik tempatan **ATAU** syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% oleh warganegara.
 - A2 - Syarikat yang 100% milik tempatan **ATAU** syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL **ATAU** Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai equiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah